



Protokoll styrelsemöte nr 10, 2025-02-17, 1830

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Linda Sandberg, vice ordf.	X
	Eva-Lena Hellbratt, kassör	X
	Peter Gabrielsson, sekr.	X
	Douglas Elliot	X
	Dennis Elms	X
	Louise Lilius	X
	Astrid Wallman	-
	Anna-Karin Wikström	X

Henrik Schölin, verks.ansv. -

§ 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke.

§ 2 Val av Justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

§ 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

§ 4 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

§ 5 Valberedningens ordförande besöker oss

Dennis Westermarck berättade lite om hur de arbetar i valberedningen. Det som är ett större fokus just nu är att hitta möjliga representanter från de yngre grupperna. Valberedningen kommer att återkomma närmare årsmötet med det förslag som valberedningen slutligen tar fram.

§ 6 Inför årsmötet – lokal, mötesordförande, pristagare, verksamhetsberättelse, verksamhetsplan, mötesordförande, inkommen motion

Planering inför årsmötet pågår för fullt. Bland annat ska pristagare utses, verksamhetsplan och verksamhetsberättelse (HÄNT) iordningställas. Två motioner har inkommit. En handlar om terminsavgifter kopplat till tränarens barn och den andra om funktionärsavgifterna. Årsmötet är planerat att hållas den 15 april vilket är påskveckan. Av detta skäl undersöker Peter D m det är möjligt att flytta årsmötet. Dock är mycket redan planerat.

§ 7 Skrivning till kommunen om hallgolvet i Storängshallen - Linda/Peter

Peter D och Linda kommer att sätta ihop ett underlag för till kommunen angående att byta ut golvet i hallen.

§ 8 Gemensam yta där vi kan spara dokumentation - Anna-Karin

Anna-Karin redogjorde för ett möte med Joar angående möjligheter att nå en gemensam lagringsyta för t.ex. kansli och styrelse. Enligt Joar så kan vi med inloggningar nå en gemensam yta. Det kostar ca 60-70 kr/månad för en sådan licens. Anna-Karin för en fortsatt diskussion med Joar.



§ 9 Lilla Huddingespelen på HAIS födelsedag 24/5, hur ska vi uppmärksamma det?

Anna-Karin föreslår extra sponsring vid detta tillfälle så att det blir lite mer jippo för att synliggöra att det är HAIS födelsedag. Douglas tar med sig frågan till Sponsorgruppen och återkopplar till nästa styrelsemöte.

§ 10 Inne SM i Sätra Friidrottshall 2026

Peter D redovisade att Gotland-Stockholm friidrottsförbund har ansökt och erhållit arrangemanget Inomhus-SM år 2026 den sista helgen i februari. Gotland-Stockholm kommer att utse en projektledare för arrangemanget. Förbundet kommer att behöva hjälp från oss klubbar i regionen med funktionärer. Detta innebär att samtliga berörda föreningar delar på arrangemanget. Mer information om detta kommer att ges från Gotland-Stockholm friidrottsförbund.

§ 11 Henrik rapporterar

Henrik har skickat in ett underlag som förmedlats via mail till styrelsemöte. Frågor kring status rekryteringen av projektledare för friidrottsskolan lyftes och frågan tas med Henrik. Peter D tar dialogen med Henrik som ombeds kalla till ett möte med delar av styrelsen.

§ 12 Ekonomi

Fakturering medlems- och terminsavgift är på väg ut. Tydlighet i fakturering, renskriva och skicka ut: Linda har arbete som pågår.

Eva-Lena redogjorde för den ekonomiska statusen, avslutet 2024, vilken också bifogats till mötet.

§ 13 Rapporter från arbetsgrupperna

a. Starkt varumärke – förnya och förnygra

Arbetsgrupp: Douglas (Sammankallande), Astrid, Peter G, Lasse K och Kenneth, Tomas

Avrapportering: tydlig grafisk profil, arbetas med av Sofia. Hemsidan behövs se över. Lasse och Henrik bjuder in Joar för utdelning. När det gäller förhållningsregler så tar Peter fram något med Henrik. När det gäller café, så tror vi inte att det kommer att efterfrågas. Möjligen vendingmaskin.

Douglas beskrev också den annonsering som ska genomföras i Mitti vid tre tillfällen.

Arbete sker inom samarbetsgruppen för att attrahera bl.a. flera politiska partier.

Nummerlappssponsorer arbetas det med.

b. Stabil, ökande medlemsbas

Arbetsgrupp: Peter (sammankallande) Eva-Lena, Henrik, Linda

Avrapportering: Ett infomöte planerades men problemen med Sportadmin har försvårats. Pågående aktiviteter:

- *Dela upp HAIS tränare - två olika grupper. De ligger nu i samma grupp.*
- *Riktlinjer och beskrivning uppföljning antal medlemmar – Henrik*
- *Placera ut de nya aktiva + nya hos Fotte + hos Peter G – Henrik*

c. Tränare som den fasta punkten

Arbetsgrupp: Linda (Sammankallande) Dennis, Anna-Karin, Louise

Avrapportering:

- *Uppdatera tränarbidrag och stöd till aktiva (hemsidainformationen gammal) – Linda hjälpte Henrik*
- *Registerutdrag - Linda/Henrik, trubbel med bl.a. Sportadmin gör att vi kanske måste ta ett omtag.*
- *Tränarmöte yngre 16/1 - Anna-Karin/Dennis: lite erfarenhetsutbyte mellan grupperna. Det upplevdes att de uppskattade att de fick träffa varandra.*
- *Tränarmöte äldre 30/1 kl.19-20:30 kansliet - Louise/Linda: mycket tal om SM, påminde om tävlingskläder, intresse för att delta i utvecklingen av bidragshanteringen.*



Styrelsebeslut: bidragsmodellen ändras så att bidragsmedel kan sparas i max ett år.

Det fördes också diskussion kring material i Storängshallen. Det är oklart vad föreningen står för och vad kommunen står för. Det lyfts också frågor kring hur våra egna grupper och andra föreningar använder hallen och följer deras regler. Peter tar dialogen med Mia (gympan) i samråd med Henrik.

Coach-utbildningen som Louise genomför efterlyser en styrelse-/klubbrepresentant. Peter D tar den uppgiften.

d. Underhåll, anläggning och inköp

Arbetsgrupp: Dennis (Sammankallande) Peter D, Astrid, Louise

Avrapportering: Inget möte genomfört, planeras i närtid.

e. Tävlingar

Arbetsgrupp: Anna-Karin (Sammankallande), Pelle, Kenneth, Tomas L

Avrapportering: Utvärdering av inomhussäsongen genomförs efter Sista Chansen, som nu också är en DM-tävling. Detta bör synliggöras. Arbetet med trackandfield fortsätter.

- *Utskick av Henrik om tävlande på egna tävlingar före andra – Det utskick som gjordes före jul skickades ut till enbart en grupp. Behöver skickas till alla i god tid före inomhussäsongen*
- *Uppdatera tävlingspolicy på hemsidan (fyra olika varianter) - Anna-Karin/Linda: nu ska det bara finnas en version på hemsidan. Den behöver skickas ut till föräldrarna, så att alla vet.*

§ 14 Övriga frågor

Möte Got-Sth Fri har möte 11 mars. Årsmöte SFIF 29–30 mars.

Henrik behöver föra en dialog med kommunen angående hur Storängshallen kan bokas av andra idrottsföreningar.

§ 15 Nästa möte 10 mars

Nästa möte är satt till den 10 mars 2025. Mötet därefter sätts till den 1 april (istället för den 31 mars).

§ 16 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20:40

Vid protokollet:

Justeras:

Peter Gabrielsson

Peter Dacke